
Bestyrelsesmøde 19/11-24
Til stede: Jette Krouel, Susanne Orth, Nynne Franke Andersen, Rikke Eis og Gurli Heinrich.
Referant: Nynne Franke Andersen

Nynne Franke Andersen fraflytter i starten af 2025 og fratræder dermed bestyrelsen.

Der udtrykkes bekymring for kommunikationen ifm. møder med DOA, og
repræsentantskabsmøder, og desuden mængden heraf.

Siden sidst:
I nr. 13 har der været uro med besøg fra politiet, og salg af narko. Dette betyder desuden at
nogle beboere føler sig nødsaget til at flytte.

1/11 Mail sendt til Carsten fra Jette ang. dato for åbning af miljøhuse, trappevask, parkering
forbudt, blindeskrift ved affald, askebægere. hører ingenting, ringer d. 7/11. Får besked på at
han vil sende en opdatering inden d. 19. Da han kontaktes igen d.d. kommer der blot en
autorespons tilbage om at han er på ferie.

Det opleves at skiltene ved dørene, om at de skal holdes lukket, fungerer da der opleves
markant færre åbne døre.
Der diskuteres om der kan findes alternativer til at holde dørene åbne(under f.eks.
flytninger). Desuden nye, større opslagstavler. Og mulighed for at have hund på ferie. Dette
bringes med til møde i september.

Der diskuteres en jule/nytårskomsammen for bestyrelsen. Det aftales at vi går på flammen d.
3/12.
Vi vil desuden gerne have gang i en komsammen for afdelingen i foråret, evt noget i
forbindelse med fastelavn. Søndag d. 2. Marts sættes i kalenderen.
Der aftales hvem der hilser på hos de nye tilflyttere.
Der stilles spørgsmåltegn ved hvad man får at vide ved indflytning ift. kælderrum, tørrerum,
brug af nøgler, osv.

Der diskuteres rengøring af vaskemaskiner og tørretumblere, og en ide om hvordan man
kan opfordre til at gøre dem rene efter sig.
Der diskuteres desuden trapperengøring og hvor sporadisk det foregår.

Der aftales næste møde d. 11/2-25 kl. 19, og desuden lægges der et møde i kalenderen d.
26/5-25.


